



昔加末旅游有限公司(KKKP:5461)  
**SEGAMAT TRAVEL & TOURS SDN .BHD**  
 48,Jalan Gangsa 1 ,Tmn Gemilang , 81000 kulai , johor.  
 TEL:07-6638088 FAX: 07-6635088

**5天4晚**

**北越之旅 河内~下龙湾**

**其中一晚下龙湾海上豪华船过夜**

**行程赠送：越南传统斗笠，团体照，矿泉水人/天/瓶！**

糕，越南河粉，春卷，海鲜餐，夫妻  
 越式 SENT 自助餐  
 特色风味..

**第一天：机场 - 河内 (晚餐)**

抵达河内-内牌国际机场后，由专业导游迎接转乘空调旅游巴士。参观巴亭广场，胡志明主席寝陵及故居（高架屋），一柱庙和文庙(越南首间大学)。送回住宿酒店，自由活动。晚餐於当地餐厅。晚住河内酒店。

**第二天：河内 - 下龙湾 (早/午/晚餐)**

早餐后，团队参观:国家歌剧院，镇国寺，观光市内著名的还剑湖和 36 古式街道购物。午餐后，乘车(约四个小时的车程)前往在广宁省的下龙湾，下龙湾在一九九四年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产，为越南著名岛屿风景区。沿途旅客可观览到越南北部各省农村淳朴之风景。晚餐於当地餐厅。晚住下龙湾酒店。

**第三天：下龙上船 CRUISES 过夜 (早/午/晚餐)**

早餐后，游客自由活动。12:30 游客乘车到寻州码头。游客登上游船与办理入住手续。在船上游客享用丰富与美味海鲜的午餐。游客们可观赏到下龙湾最奇妙和前行晚装的自然岛屿风光。游客们乘坐kayak小船，或者乘坐由当地美女，帅哥划的小独木船去参观，游览“万价小鱼村”。在此游客有机会接触，了解海上渔村的谋生生活与文化特色。之后游船继续将游客送往SOISIM 岛，在岛上游客可以游泳，潜水，踢足球。。。然后游船送游客到最美丽与宁静的地方停留，让游客在sundeck上品尝越南香味的国酒与享用美味的水果小宴。晚上游客们享用最爽口的晚餐。在船上游客们可以参加好玩与有趣的活动，比如：钓鱼，看电影，唱歌，玩游戏。在船上过夜

**第四天：下船 - 河内 (早/午/晚餐)**

早晨 游客参加早上锻炼身的太极拳活动，在sundeck 上可观赏海上的日出情景。游客享用早餐后，导游带游客去参观，探索下龙湾最美丽与有丰富多彩，景色各异的钟乳石的“惊讶洞”。之后游客返回船上办理退房手续。然后在船上，游客学会了厨师教游客熬煮越南餐的方式与摆餐的方式。游客在船上享用午餐。游船返回“寻州码头”停靠，游客们上车回归河内市。晚餐於当地餐厅。晚住河内酒店。

**第五天：河内 - 机场 (早餐)**

早餐后，自由活动至集合时间，送往机场启程回国，结束五天愉快旅程。

**D1: AIRPORT - HANOI (D)**

Arrived in Hanoi - Noi Bai International Airport, meet by tour guide for transfer to Visit Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum and residence (elevated house), One Pillar Pagoda and the Temple of Literature (Vietnam's first university). Transfer to hotel, free at leisure. Dinner at local restaurant. stay in Hanoi

**D2: HA NOI - HA LONG BAY (BLD)**

After breakfast,visited: the State Opera, Temple, sightseeing the city's famous Hoan Kiem Lake and 36 ancient street and shopping. After lunch , transfer to Halong Bay in Quang Ninh Province, Along the way visitors impressive view to the northern provinces of Vietnam's rural rustic scenery. Dinner at local restaurant. Stay at Halong .

**D3: Ha Long boat - CRUISES for the night (BLD)**

After breakfast. Tourist Freedom Activities. 12:30 tourist check-in on a cruise boat , Visitors enjoy delicious seafood lunch on the boat. Wonderful scenery of nature and the tourists enjoy halong bay. Visitors take a kayak boat and bellum visit, "small village". Continue to take visitors to stay and rest after a cruise boat. A cruise in the most beautiful and peaceful place, the tourists can swim or diving. The tourists on board sundeck, taste fragrance of Vietnam national drink and enjoy the delicious banquet. On the boat ,. At night, visitors enjoy the delicious dinner. On board the you can take part in fun and interesting activities, such as fishing, watching movies, singing, playing a game. Spend the night in the ship.

**D4: HA LONG - HA NOI (BLD)**

In morning ,exercise of taijiquan activity , you can see the sunrise scene on the sundeck . After Breakfast, cruise "Surprised hole", visit the beautiful scenery. and explore the "Surprised hole" shapes of stalactites, tourists back to the boat to rest and checking out. On the boat , visitors learn to cook for Vietnam meal chef to teach visitors and set meal. After lunch. Boat return to the "TUAN CHAU" dock, back to Hanoi. Dinner at a local restaurant. Stay HANOI hotel.

**D5: HA NOI - AIRPORT (B)**

After breakfast, free to set time, Transfer Hotel to Airport , a pleasant journey over five days!

\*\*\*\*\* 以上行程仅供参考，最后由当地旅行社安排为标准 \*\*\*\*\*